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Лондон – Шампионски бал после вимблдонског тријуфа. За већину тенисера санак пусти,
али јуче се остварио за Новака Ђоковића. Место догађања хотел Интерконтинентал,
одмах преко пута Хајд парка у једној од најскупљих лондонских улица, Парк Лејну.
Долазак као да су Битлси поново у моди. Гомиле фоторепортера и фанова начичкани
испред улаза у очекивању нових тениских богова.

  

Унутра званице чека шампањац „Лансон“, онај исти чија флаша на Вимблдону кошта око
55 евра. Прво је на програму лагани коктел, уз разне грицкалице и маслинке, док се
друштво не окупи.

  

  

Од Новака Ђоковића и Петре Квитове, вимблдонских победника ни трага ни гласа. Они
ће много касније стићи на сцену.

  

После 30–ак минута ћаскања и пијуцкања шампањца – позив за сто. На огласној табли
мапа где ко седи, наравно новинари далеко од слављеника.

  

Виђај Армитраж, легендарни индијски тенисер који је чак играо и у једном филму о
Џемсу Бонду, одређен је за церемонијал мајстора. Ради то веома духовито.

  

– Мушки турнир је ишао по плану све док Роџер Федерер није изгубио у четвртфиналу. А
одиграо их је 29 заредом. Водио је са 2:0, али је француски Цунами био још бољи –
подсетио је Армитраж на преокрет Цонге.

  

Финале је било прича за себе.
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– Спајдермен Ђоковић, тако га ја зовем, најбољи је офанзивац када је у одбрани, а то је
у директном преносу видело 125 милиона људи.

  

А онда су на ред дошли и шампиони. Прво сликање у ходнику, па тријумфалан излазак.
Квитова је, као што дамама и доликује, пробила лед, а Ноле је изашао скоро пред поноћ.

  

– Уморио сам се од приче – коментарисао је док се сликао са пехаром.– Не могу више.

  

Пехар је у његовим рукама лагано деловао.

  

– Постоље је много теже, али оно је остало у клубу. Све је лако после овога што сам
урадио.

  

Потом је уследила здравица свих присутних за краљицу и присутне председнике влада,
ако је неко уопште био, а онда је на ред дошла презентација шампиона, поздравни
говори и заједничко сликање.

  

На вечери је било и неколико старих шампиона, неки су седели за Нолетовим столом.

  

– Целог живота сам сањао да постигнем све ово – испричао је Ноле у поздравном
говору.

  

– Лако је вама када председник државе навија за вас као да вам је тренер – додао је
конферансије алудирајући на посету Бориса Тадића финалу.

  

– Ми смо пријатељи – насмејао се Ђоковић.– Велика ми је част да председник моје
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земље буде на мом мечу.

  

Није могло ни без варница да за собом у овој години има серију од једног пораза.

  

– Морам да радим на томе да се више не догоди – није остао Ноле дужан.– Мораћу да
разговарам са својим штабом.

  

Шампиони нису одиграли бал, иако се цела прослава тако звала, а међу званицама су
били и Нолетова девојка Јелена, као и комплетан стручни штаб уз стрица Горана.
Новакови родитељи нису дошли.

  

Свечану вечеру је красила необична статуа. Спенсер Гор, први шампион Вимблдона пре
125 година, био је овековечен у леду, тако да се буквално полако отапао док је
церемонија трајала.

  

Његова премија за шампионски трофеј износила је 12 фунти, а Ноле је зарадио
1.100.000 фунти.

  

– Само то се од тада променило – нашалио се један од турнирских званичника.– Све
остало је исто и после 125 година. Играмо у белом, у Вимблдону, до три добијена сета.

  

Ноле је прексиноћ јасно дао до знања да му је пауза неопходна, али да се није заситио
победа.

  

– Чека ме одмор, а онда на још више – недвосмислено је истакао да није задовољио
апетите када су победе у питању.

  

Невероватно, али истинито – на шампионском балу су скоро сви били обучени исто. И
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шампион Вимблдона и новинари. Ми смо на стадиону добили одела која смо ујутро
враћали, а иста процедура је чекала и Новака.

  

– Ципеле као да су ортопедске – насмејао се Ђоковић на констатацију да смо сви добили
иста одела.

  

Ноле је прексиноћ јасно дао до знања да му је пауза неопходна, али да се није заситио
победа.

  

– Чека ме одмор, а онда на још више – недвосмислено је истакао да није задовољио
апетите када су победе у питању.

  

(Политика)
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